
Contactcommissie Jisp 
 

Correspondentie adres: Molenpad 1a, 1546 LC Jisp 

Secretariaat: 075 8900267 

Email: ccjisp@gmail.com 

 

Leden: Anouk Scholtens (voorzitter); Kiki van den Nes (penningmeester) 

Paulina Buiten (secretariaat); Jan Koene en Jim Praag 

 

 

Contactcommissie Jisp 

 

Verslag openbare vergadering 11 januari 2016 

 

 

Aanwezig: Anouk Scholtens, Jan Koene, Jim Praag en Kiki van de Nes. 

 

Gasten:  Dhr E. van Rijn, Dhr J. Aafjes,  Mvr I. van de Nes, Wethouder Mvr E. Fens.  

Dhr H. Roeleveld, Dhr B. Roeleveld, Dhr C. Ricken 

 

Afbericht: Dhr H. Mandjes, Dhr M. van de Kolk, Mvr G. Klopper, Mvr A. Smit,  

Dhr R.Berkhout. 

 

1. Opening openbare vergadering 

Voorzitter opent de vergadering 

 

2. Goedkeuring verslag vergadering 2 november 2015 jl 

Geen opmerkingen  

 

3. Dorpsvisie  

Naar aanleiding van de presentatie van de dorpsvisie  van 7 oktober 2015 hebben zich 

een aantal dorpsbewoners aangemeld om de verschillende thema’s een vervolg te geven. 

Deze komen samen woensdag 4 november ’15 waarin het volgende is besproken.  

Het is de bedoeling dat elke groep samenkomt en een inleiding krijgt van leden van de 

huidige dorpsvisiegroep.  

- Sociale cohesie en ouderenzorg (Jim Praag) Er zijn een tweetal avonden geweest  

en als eerste is hierin naar voren gekomen om maandelijks een koffieochtend te 

organiseren in het Ons Huis. Er zijn een aantal mensen benaderd welke hier graag 

aan mee willen doen.  

- Huisvesting (Kees van de Nes) 

- Historie en Identiteit van Jisp (Frank Jonker) 

- Verkeer en Veiligheid (Margo Planthof)   

Iedere groep heeft 1 of meerdere bijeenkomsten gehad en het is de bedoeling om de 

eerst volgende vergadering een korte toelichting te geven betreffende de voortgang van 

de verschillende werkgroepen. 

Mvr Fens gaf nog een aantal tips en informatie hoe het in andere kernen gaat.   

- In Oostknollendam wordt er ieder dinsdagochtend een ontmoetingsochtend 

georganiseerd.  

- Diensten Centrum Wormer kan misschien maaltijden rondbrengen.  

- Opmerking richting mevrouw Fens dat het werk wat het dienstencentrum doet 

onbekend is. 

- Mvr Fens geeft aan dat de communicatie van het dienstencentrum naar buiten toe 

inderdaad beter kan.   

- - De contactcommissie en de werkgroepen van de Dorpsvisie kunnen wel gebruik 

maken van de kanalen welke het dienstencentrum heeft.  
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4. Wijkbudget  

Het laatste gedeelte van het budget van de contactcommissie wordt besteed voor de 

verlichting van de kerktoren.  

 

De aanvraag is goedgekeurd door de gemeente en krijgt vervolg in het voorjaar 2016.  

 

6. Wegsloot  

Tijdens de vergadering van 2 november 2015 gaf de gemeente aan dat het een  

extern bureau opdracht heeft gegeven om in kaart te brengen wat de kosten zijn voor 

het realiseren van een schoeiing.  

 

Tijdens de vergadering van 11 januari 2016 is het volgende naar voren gekomen: 

Mvr Fens deed de mededeling dat de monumenten commissie een positief advies heeft 

gegeven betreffende het onderhoud aan de wegsloot. Er wordt een bedrag van 

€ 400.000,- uitgetrokken om de wegsloot te voorzien van beschoeiing en het realiseren 

van boenwallen (aan weg zijden) zoals op oude schilderijen en foto’s te zien. Deze 

boenwallen dienen dan als in en uitstapplaats voor kanoërs. 

 

Tevens wordt de wegsloot gebaggerd en op een gemiddelde diepte van 40 centimeter 

uitgebaggerd.  

 

De volgende stap betreffende de wegsloot is dat deze wordt besproken door het College.   

 

7. Actielijst 

De contactcommissie heeft naar aanleiding van de vergadering van 7 september een 

actielijst gemaakt van punten waarop al geruime tijd wordt gewacht.    

- Schilderen van de bruggen.  

Antwoord gemeente: Het onderhoud van de bruggen valt    

onder het kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017. De     

contactcommissie heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit 

inhoudt. Mvr Fens komt erop terug .  

 

- Stoep Oosteinde Wormer. 

Wordt voorlopig door de gemeente niets aan gedaan. Staat op planning voor 2019. 

Indien er eerder calamiteiten zijn, kunnen de inwoners bij de gemeente aan de 

bel trekken. 

 

- Geul voor drempels bij school.  

Klacht van Dhr Heijkamp, en ook al reeds eerder gemeld bij de gemeente, dat er 

een geul zit voor de drempels tussen de school en het Hoek van Bosch. Als je over 

de drempels heen rijdt met de fiets is het gevoel of je tegen een stoeprand oprijd.  

De gemeente heeft als antwoord gegeven dat de drempels voldoen aan de 

normen voor hoogte dus klacht is niet goed begrepen.  

 

Contactcommissie heeft in december j.l. nogmaals een melding bij de gemeente       

gemaakt betreffende de klacht. Terugkoppeling ontvangen van de gemeente op 

14 januari 2016 dat de klacht is afgehandeld. Er is nog niets veranderd en de 

contactcommissie neemt opnieuw actie.  

 

- De Dorpsstraat en de stoep van het Oosteinde lijken wel een wasbord.  

Contactcommissie stuurt een melding naar de gemeente en vraagt om reactie.  

 

- Paaltjes Weiver: de contactcommissie heeft verschillende reacties verzameld en 

deze doorgegeven aan de gemeente. De contactcommissie is van mening dat we 

geen verkeersdeskundigen zijn en daarom alleen reacties zou verzamelen op het 

plan wat de gemeente heeft voorgenomen om te gaan uitvoeren (reactie 7 

september 2015)  
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Dhr Aafjes maakt de opmerking dat de paaltjes slecht zichtbaar zijn.  

Dit naar aanleiding dat zijn zoon met zijn scootmobiel tegen 1 van de paaltjes is 

opgereden.  

 

De contactcommissie heeft betreffende de paaltjes een adviserende rol en heeft 

een advies aan de gemeente gegeven om de paaltjes op het Weiver weg te halen 

omdat de paaltjes gevaarlijke situaties veroorzaken. De gemeente heeft een plan 

gemaakt om de paaltjes op het Weiver te verwijderen en hiervoor in de plaats een 

aantal ronde drempels / punaises te plaatsen zoals elders in het dorp.  

 

Mevrouw Fens heeft toegezegd dat de gemeente (Dhr Brouwer) het plan gaat 

uitvoeren. 

 

Omtrent de palen bij de Familie Groen gaat de gemeente contact opnemen met de 

belanghebbende.  

     

- Bomen en openbaar groen.  

Tijdens de vergadering van 2 november 2015 is er besloten dat Jan Koene een 

afspraak zou maken met Dhr Muns van de gemeente Wormerland betreffende het 

onderhoud aan het openbaar groen. Met name bomen het Hofje en bij de kerk.   

Een aantal dagen na de vergadering heeft Jan inderdaad een afspraak gehad met 

Dhr Muns en dit heeft geresulteerd dat eind november de coniferen bij de kerk 

zijn gesnoeid.  

 

De overige bomen bij de kerk zijn volgens Dhr Muns nog niet toe aan onderhoud 

evenals de bomen op het Hofje.  

 

De dode boomstronken aan het eind van Jisp worden verwijderd (inmiddels 

gerealiseerd op 29 januari ’16)  

 

De 2 stronken bij de speeltuin aan het molenpad worden voorjaar 2016 

verwijderd.   

 

-    Weinig honden bakken weiver en nieuwe buurt. (2 november 2015) 

Annemiek Vogel: opmerking dat er te weinig honden bakken zijn op het Weiver en 

in de nieuwe buurt.  

- Smoelenboek (2 november 2015) 

Annemiek Vogel vraagt of er een smoelenboek gemaakt kan worden zoals ook in 

omloop is in de Wijdewormer. Onderzoeken of dit te realiseren is binnen het dorp.  

 

8 Ingekomen stukken  

Geen ingekomen stukken 
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9 Rondvraag.  

Dhr van Rijn geeft compliment dat de heg bij de kerk netjes is opgeknapt.  

 

Dhr J Aafjes: Bank aan het eind van het Jisperpad (aan de Sluissloot) is stuk.  

Betreft grond van Hoogheemraadschap maar bank is waarschijnlijk van de gemeente.  

Actie melding maken naar de dienst openbare werken van de gemeente.  

 

Dhr Aafjes riet op de Jisperdijk gevaarlijk en hoog. Is van hoogheemraadschap.  

Is 2e helft van januari ’16 gemaaid. Geen actie contactcommissie Jisp.  

 

Betreft bouwaanvraag aan het Weiver.  

Dhr Roeleveld geeft aan dat de contactcommissie nooit advies heeft gegeven over de 

bouwhoogte van 9 meter. De contactcommissie heeft alleen advies gegeven over de 

wijziging van het bestemmingsplan. 

Tot op heden is er geen bouwaanvraag ingediend verwacht bouwaanvraag februari / 

maart 2016. 

 

In het algemeen afgesproken met de gemeente (overleg raadvertegenwoordiging 

afgelopen november 2016). Dat alle bouwaanvragen doorgestuurd worden naar de 

desbetreffende contactcommissies. Tot op heden gebeurt dit niet.  

Desbetreffende ambtenaar geeft aan dat de contactcommissies op het gemeentehuis de 

bouwaanvragen kunnen inzien. Er is geen reglement dat aangeeft om de aanvragen door 

te sturen.  

Mvr Fens bevestigt het dat dit inderdaad de normale gang van zaken is.  

Eerder gemaakte afspraken met de contactcommissies kunnen dus niet gerealiseerd 

worden. 

 

Volgens Dhr Roeleveld wordt er een protocol besproken betreffende de 

contactcommissies in de raad. Dit zal 26 januari 2016 plaatsvinden.     

  

Dhr van Rijn heeft het idee dat de speeltoestellen in de speeltuin scheef staan en het 

touw lager hangt dan normaal (speeltoestel welke op het zand staat). Jim en Jan Koene 

hebben beide gekeken en geconstateerd dat het touw niet lager hangt en het toestel niet 

scheef staat.  

 

Eerst volgende vergadering 7 maart 2016  

Tijdens deze vergadering is Luuk Brouwer aanwezig om het verkeersplan Weiver toe te 

lichten.  

 


